

EAST ASIA SENTINEL

The East Asia Sentinel Group companies provide professional services in the areas of accounting, auditing, merger & acquisition consulting, business consulting, IPO management, taxation, trade, company secretarial services and trust services. We are committed to helping clients achieve more and create value in all aspects of their businesses. This is derived by developing business opportunities and managing risks both locally and internationally. We also pride ourselves on our commitment to developing and retaining long term relationships with our clients.



OUR MISSION is to help clients and ourselves achieve more than we both thought possible and to have fun doing it. We achieve this by creating value for our clients through the provision of outstanding professional services, thereby increasing the economic well-being and quality of life of our clients and our entire team.

ADVISORY



Business Consulting

We offer specialized management consulting services = providing clients with in-depth analysis of their business model and practices and offering tailor-made alternative solutions with the view of enhancing client's business performance.



IPO Management

We provide pre-IPO management services to clients in reorganizing shareholding, financial, operational and management structure of the group to comply with the requirements of the Listing Rules. We also provide other services such as internal control review, forecasting, recommendation on tax efficient structure and tax planning. We can assist to work with leading underwriters, lawyers and other professional parties to manage and expedite the entire listing process.



Mergers & Acquisitions

We offer professional consulting services for small and mid-sized companies contemplating mergers and acquisitions. Our specialized team helps clients to identify potential strategic partners, carries out due diligence reviews, makes business valuation calculations and provides expertise during the negotiation process.

FIDUCIARY SERVICES

Trust Services

Our licensed trust company, East Asia Sentinel Trust Company Limited provides trust services to individuals, businesses, family offices, charitable organizations and private foundations. The trust company offers a full range of professional services to clients wishing to set up a trust, custodial arrangement, fund, private equity, escrow arrangement, wealth planning, estate management and tax structuring. We work with client's legal and financial advisors to ensure a tailor made trust arrangement to meet client's requirements.

Fiduciary Services

Our trust company further provides trustee services separate from the establishment of a trust such as acting as trustee for clients with respect to assets held with other trust companies and/or financial institutions, acting on behalf of clients in liaising with third parties, acting as an executor of an estate and acting as a nominee.

TAXATION

We offer comprehensive taxation advice, tax planning and tax appeal services. Specialised in Hong Kong, United States and the People's Republic of China taxation, our group is well positioned to offer cross-border tax planning for individuals and corporations.

COMPLIANCE & ADMINISTRATION

Accounting

We provide complete accounting services to clients by positioning ourselves as part of the client's accounting solution. We assist clients to maintain full set of financial books and records and generate periodic financial reports, which in turn allow the clients to focus on running its business. We also assist clients to prepare their Financial Returns for submission to the Securities and Futures Commission.

Audit

We offer an independent, objective quality audit practice ensuring clients are provided with a timely and comprehensive review of their financial performance. We also perform statutory audits in compliance with Hong Kong regulations for private and listed public companies and conduct statutory audits in compliance with the Securities and Futures Ordinance for a number of licensed corporations in Hong Kong.

Our Approach

Our ability to add/create value in all aspects of our client's business is our ability to understanding our client's needs and to do this we work to developing a close and long lasting relationship with our clients.

Company Secretary

We provide full corporate service in the formation of onshore and offshore companies, and maintain required statutory records and filings for clients. We also offer registered office and correspondence address for clients desirous of maintaining low overhead costs.

Trade

We provide comprehensive services including preparation of trade documents for presentation to banks and other financial intermediaries, assisting clients in the arrangement of necessary facilities to ensure their business is operated at maximum efficiency.

CONTACT US



East Asia Sentinel

22/F, Tai Yau Building,
181 Johnston Road,
Wanchai, Hong Kong

Telephone & Fax

Tel: (852) 2521-2328
Fax: (852) 2525-9890

Email

letters@eastiasentinel.com

BKR International

East Asia Sentinel is an independent member of BKR International, a leading global association of independent accounting and business advisory firms representing the expertise of more than 160 member firms with over 500 offices in 80 countries around the world.

EAST ASIA SENTINEL

East Asia Sentinel Group提供會計、審計、併購諮詢、業務諮詢、IPO管理、稅務、貿易、公司秘書服務及信託服務方面的專業服務。我們透過發掘本地及全球機遇、管理風險，幫助客戶實現更多業務目標並創造整體業務價值。我們恪守與客戶建立及維係長期合作關係的承諾，對此我們亦深感自豪。

我們的使命是全力幫助客戶及本集團超額實現業務目標，並且樂在其中。而完成這一使命依託的是：提供優質的專業化服務為客戶創造價值，進而提升客戶及本集團整個團隊的經濟利益與生活品質。

諮詢



業務諮詢

我們提供專業化管理諮詢服務，為客戶深入解析其業務模式及實踐、定制替代解決方案，以期提升客戶業績。



IPO管理

我們為客戶提供有關集團重組股權、財務、營運及管理架構等IPO前管理服務，以遵循上市規則訂明的要求。我們亦提供內部控制審核、預測、有關節稅結構及稅務規劃建議等其他服務。同時與其他主要承銷商、律師及其他專業人士攜手合作，協同管理及加快整個上市流程。



併購

我們為預期進行併購的中小型企業提供專業諮詢服務。我們的專業團隊幫助客戶確定潛在的戰略合夥人、執行盡職審查、計算業務估值，並在談判期間提供專業意見。

受信服務

信託服務

East Asia Sentinel Trust Company Limited是一間持牌經營的信託公司，為個人、公司、家族辦公室、慈善機構及私人基金會提供信託服務。本公司提供全面性服務幫客戶設立信託、保管安排、基金、私募基金、第三方託管安排、財富計劃、遺產管理及稅務結構。我們還與客戶的法律及財務顧問配合，確保為客戶定制符合其要求的信託安排。

受信服務

除設立信託以外，本公司亦提供受託人服務，比如擔任與其他信託公司及／或金融機構共同持有資產之客戶的受託人、代表客戶聯絡第三方、擔任遺囑執行人以及代名人。

稅務

我們提供周全的稅務建議、稅務規劃及稅務上訴服務。我們專注於處理香港、美國及中國內地稅務，同時具備為個人及法團提供跨境稅務規劃的優勢。

合規及管理

會計

我們為客戶提供全面的會計服務，設身處地地為客戶制訂會計解決方案。幫助客戶保存全套財務賬簿及記錄，並制訂週期財務報告，使客戶能集中關注其業務的營運。我們還幫助客戶編製財務報告，用以提交至證券及期貨事務監察委員會。

審計

我們提供獨立客觀的優質審計實務，確保及時及全面審核客戶的財務業績。我們亦遵循香港法例對私營公司及上市公司執行法定審計，並遵循證券及期貨條例對香港境內若干持牌法團展開法定審計。

我們的渠道

我們能洞悉客戶的需求，並為此與客戶發展長遠密切的合作關係，從而可為客戶業務全面增添／創造價值。

公司秘書

我們就成立境內外公司提供全面的企業服務，為客戶保存所需的法定記錄及文檔。我們還向希望維持低管理費用的客戶提供註冊辦事處及通訊地址。

貿易

我們提供綜合全面的服務，包括編製提交予銀行及其他金融中介機構的貿易文件、幫助客戶安排所需設施以確保以最高效率進行業務營運。

聯絡我們



East Asia Sentinel

22/F, Tai Yau Building,
181 Johnston Road,
Wanchai, Hong Kong

電話 & 傳真

Tel: (852) 2521-2328
Fax: (852) 2525-9890

電郵

letters@eastiasentinel.com

BKR International

East Asia Sentinel是BKR國際的獨立成員所之一。BKR國際是一家全球領先的獨立會計及商務諮詢協會組織，於全球80個國家內擁有逾160家成員所、設有500多個辦事處。